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Protokół Nr LV/23 

z sesji Rady Miejskiej w Karlinie odbytej 

w dniu 27 stycznia 2023 roku 

 

Otwarcia LV sesji Rady Miejskiej w Karlinie dokonała Pani Beata Klepuszewska 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie o godzinie 1200 w auli Karlińskiego 

Ośrodka Kultury przy ulicy Parkowej 1 w Karlinie. Powitała Pana Burmistrza, 

Zastępcę Burmistrza, Sekretarza, Panią Skarbnik, sołtysów, radnych Rady Miejskiej 

w Karlinie, jak również wszystkich zaproszonych gości. Jednocześnie 

Przewodnicząca poinformowała, że w celu wypełnienia obowiązku wynikającego 

z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym obrady sesji 

Rady Miejskiej w Karlinie są transmitowane na żywo w Internecie, oraz że pełny 

obowiązek informacyjny znajduje się na stronie internetowej Urzędu Miejskiego 

w Karlinie.  

 

1a. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

na podstawie listy obecności, na której widnieje 14. podpisów stwierdziła 

prawomocność obrad (załącznik nr 1. do protokołu). Nieobecny był Pan Krzysztof 

Chrzanowski Radny Rady Miejskiej w Karlinie.  

 

1b. Przyjęcie propozycji zmian do porządku obrad. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

poinformowała, że radni otrzymali porządek obrad, wraz z materiałami na dzisiejszą 

sesję, a następnie zwróciła się z pytaniem, czy ktoś chciałby zgłosić jakieś 

propozycje zmian do porządku obrad? 

 

Nie zostały zgłoszone żadne propozycje zmian do porządku obrad.  

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Sprawy regulaminowe: 

a) stwierdzenie prawomocności obrad,  

b) przyjęcie propozycji zmian do porządku obrad, 

c) przyjęcie protokołu z LIV sesji Rady Miejskiej.  
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2. Wolne wnioski i informacje. 

3. Odpowiedzi Burmistrza na wnioski. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Karlina o pracy w okresie międzysesyjnym.  

5. Bezpieczeństwo i porządek publiczny w 2022 roku na terenie Gminy Karlino: 

a) informacja Komendanta Komisariatu Policji w Karlinie, 

b) informacja Komendanta Powiatowego Policji w Białogardzie, 

c) informacja Komendanta Straży Miejskiej w Karlinie, 

d) informacja Komendanta Straży Granicznej w Kołobrzegu, 

e) informacja Komendanta Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej 

w Białogardzie.  

6. Informacja na temat działalności Ochotniczych Straży Pożarnych na terenie 

Gminy Karlino: 

a) informacja Prezesa Zarządu Ochotniczej Straży Pożarnej w Karlinie,  

b) informacja Prezesa Zarządu Ochotniczej Straży Pożarnej w Domacynie, 

c) informacja Prezesa Zarządu Ochotniczej Straży Pożarnej w Daszewie. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Karlino na rok 

2023, 

b) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Karlino na lata 2023–2032, 

c) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Województwa 

Zachodniopomorskiego, 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie poboru podatku rolnego, podatku leśnego 

i podatku od nieruchomości od osób fizycznych w drodze inkasa, wyznaczania 

inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso, 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie zarządzenia poboru opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia 

inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso, 

f) zbycia nieruchomości położonych na terenie gminy Karlino, 

g) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 

nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania dla osób objętych programem 

wieloletnim „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023, 

h) przystąpienia Gminy Karlino do realizacji programu „Asystent Osobisty Osoby 

Niepełnosprawnej” edycja 2023, 
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i) przystąpienia Gminy Karlino do realizacji Programu „Opieka                      

wytchnieniowa” – edycja 2023, 

j) przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Karlino w granicach części obrębu 

geodezyjnego 0012 Karścino dla działek 163, 165/2, 101/5, 160/6, 155/2, 

150/3, 150/2, 157/1, 148/2, 95/3, 

k) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Karlino w części obrębu geodezyjnego 0012 Karścino 

dla działek 163, 165/2, 101/5, 160/6, 155/2, 150/3, 150/2, 157/1, 148/2, 95/3, 

l) przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Karlino na terenie obrębu 0012 

Karścino dla działek 138/4, 138/2 oraz obrębu geodezyjnego 0010 Wietszyno 

dla działki 7/2, 

m) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Karlino w części obrębu geodezyjnego 0012 Karścino 

dla działek 138/4, 138/2 oraz obrębu geodezyjnego 0010 Wietszyno dla działki 

7/2, 

n) przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Karlino w części obrębu 

geodezyjnego 0012 Karścino dla działki 139/36, 

o) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Karlino w części obrębu geodezyjnego 0012 Karścino 

dla działki 139/36. 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 

9. Zakończenie LV sesji Rady Miejskiej w Karlinie. 

 

1c. przyjęcie protokołu z LIV sesji Rady Miejskiej. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

poinformowała, że protokół z LIV sesji Rady Miejskiej wraz z zapisem dźwiękowym 

został przesłany do radnych na skrzynki mailowe, był też wyłożony do wglądu 

w Biurze Rady, a wszystkie dotychczas zgłoszone uwagi i poprawki zostały w nim 

uwzględnione. Następnie zwróciła się z pytaniem, czy są inne uwagi do treści 

protokołu?  
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Nie było uwag do treści protokołu. Zatem radni przeszli do głosowania. 

 

Za przyjęciem protokołu z LIV sesji Rady Miejskiej w Karlinie, głosowało 14. 

radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania protokół z LIV sesji Rady Miejskiej został przyjęty. 

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 2. do protokołu). 

 

2. Wolne wnioski i informację. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

poinformowała, że do Biura Rady wpłynęło pismo z Prokuratury Rejonowej 

w Białogardzie dotyczące badania legalność aktów prawa miejscowego wydanych 

w miesiącu grudniu 2022 roku 

 

W dalszej części punktu Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej 

w Karlinie zwróciła się z pytaniem, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? 

 

Pan Waldemar Miśko Burmistrz Karlina poprosił o zabranie głosu i w tym punkcie 

poinformował, że 16 stycznia br. odbyły się wybory na Sołtysa i do Rady Sołeckiej 

w miejscowości Ubysławice. Sołtysem został Pan Krzysztof Pokrywka. Burmistrz 

wraz z Przewodniczącą Rady Miejskiej w Karlinie Panią Beatą Klepuszewską 

i Zastępcą Burmistrza Panem Piotrem Woś wręczyli pamiątkowy dyplom, 

pogratulowali nowo wybranemu Sołtysowi i życzyli udanego pełnienia mandatu. 

 

Nie zgłoszono więcej żadnych wniosków ani informacji.  

 

3. Odpowiedzi Burmistrza na wnioski. 

Nie było żadnych pytań w punkcie poprzednim, zatem radni przeszli do punktu 

następnego. 
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4. Sprawozdanie Burmistrza Karlina o pracy w okresie międzysesyjnym.  

Pan Waldemar Miśko Burmistrz Karlina przedstawił sprawozdanie o pracy 

w okresie międzysesyjnym, które zostało załączone do protokołu (załącznik nr 3. 

do protokołu). W dalszej części swojego wystąpienia Burmistrz poinformował 

o sprzedaży działek w centrum miasta, na rogu ulic Konopnickiej i Żwirki. Wyburzenie 

budynku będzie po stronie inwestora. Na samym początku rozmów powiedzieliśmy, 

że chcielibyśmy, aby w części parterowej nowo powstałego budynku znajdował się 

Zakład Oświaty. Inwestorem tej inwestycji jest Pan Zbrzyzny. Jest to znany nam 

inwestor, który wcześniej zbudował dwa inne budynki m.in. tam, gdzie jest obecnie 

Bank PKO, a w drugim restauracja „Obiadek”. Na rogu ulic Konopnickiej i Żwirki 

powstanie również nowy budynek i są już na końcowym etapie pozyskiwane 

pozwolenia. Gmina chciałaby to wykupić w ratach i właśnie w to miejsce przenieść 

Zakład Oświaty. Pierwszą ratę chcielibyśmy opłacić w roku 2025. Jeśli podpiszemy 

umowę, to inwestycja ruszy w tym roku, a w przyszłym będzie już zakończona. 

Burmistrz wspomniał również o tym, że do Karlina przybyła już nowa rodzina 

repatriantów. Jeszcze w roku ubiegłym zostały przygotowane przy wsparciu unijnym 

trzy mieszkania dla takich rodzin. Taka pierwsza rodzina już zamieszkała 

na ul. Waryńskiego. Na przełomie lutego i marca przyjadą dwie kolejne rodziny. 

Przedstawiciele tut. Gminy oraz Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

i spółdzielni socjalnych byli z wizytą studyjną w Goleniowie. Zapoznawali się tam 

z systemem organizacji, zarówno zakładu aktywizacji zawodowej, jak również 

Centrum Usług Społecznych. Omawiany był temat stworzenia takiego Centrum 

w Karlinie. Podobny ośrodek funkcjonuje w Goleniowie. Rozmowy dotyczyły idei 

zbudowania programu funkcjonalno-użytkowego, aby wszystkie aktywności 

i działalności prospołeczne zlokalizować w jednym miejscu. 

W Kowańczu 14.01.2023 Koło Gospodyń Wiejskich w Kowańczu "Sikoreczki" 

obchodziło 4 lata istnienia, to także okazja do nagrodzenia osób wyjątkowo 

zaangażowanych w działalność KGW. Sikoreczki wręczyły doroczne nagrody "Perły" 

2 członkiniom. Piękna uroczystość odbyła się przy udziale Burmistrza Karlina oraz 

zaproszonych gości. 

Gmina wzięła udział w złożeniu dwóch ankiet. Pierwsza dotyczyła tego, jakie plany 

ma samorząd na stały okres Funduszu Unijnego dla Województwa 

Zachodniopomorskiego. Obejmowało to różne dzieciny. Zarówno przedsięwzięcia 

inwestycyjne, ale też Finansowane z Europejskiego Funduszu Rozwoju 
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Regionalnego.  Taka ankieta została skonstruowana i Gmina będzie oczekiwać na 

kwotę około 120-130 mln zł w całym okresie programowym. Druga ankieta dotyczyła 

Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych, czyli tzw. ZIT, w których jesteśmy. Z tych 

funduszy były finansowane m.in. budowy ścieżek rowerowych. Pieniądze, które są 

przypisane dla nas na ten rok to 6 433 000 zł i są to środki unijne, do tego będzie 

dochodził jeszcze wkład własny 15%. Zgłosiliśmy się także do Funduszu Rozwoju 

Regionalnego i chcielibyśmy wymienić pompy ciepła i uzupełnienie instalacji 

fotowoltaicznej. Chcemy zakupić agregaty prądotwórcze dla świetlic wiejskich oraz 

zakupić przenośne radiotelefony cyfrowe, które usprawnią łączność. W planach jest 

zakupienie samochodu dla Straży Miejskiej ze stacją pomiarową, dronem 

do wykonywania pomiarów z kamerą termowizyjną, macierz do systemu monitoringu. 

W ramach mobilności miejskiej środki chcielibyśmy przeznaczyć na remonty mostów. 

Burmistrz ponownie odniósł się do wyborów w Ubysławicach. Podczas tego 

spotkania głównym problemem, jaki zgłaszali mieszkańcy, jest remont drogi 

powiatowej. W tym momencie trwa tam inwestycja, która w sposób znaczący 

powoduje niszczenie dróg. Żeby tę drogę wyremontować należy przeznaczyć 

na to 5-7 mln zł. Po rozmowach z inwestorem, firmą Tauron ustalono, że ta droga 

będzie wyremontowana od granic gminy Biesiekierz, poprzez Ubysławice 

do Mierzyna i w miejscowości Mierzyn. Pomiędzy miejscowościami droga ma być 

poszerzona do 5 m, natomiast w samych miejscowościach będzie wykonana także 

kanalizacja deszczowa i teletechniczna, oświetlenie i chodnik. 

Odbyła się także delegacja do Wolgast. Zmieniła się tam władza, były wybory na 

Burmistrza. Co warto podkreślić, dalej jest dobry kontakt i Burmistrz ma nadzieję, 

że współpraca między gminami będzie dalej odbywała się pomyślnie. 

Wracając do budowy Centrum Usług Społecznych, do Karlina została zaproszona 

Dyrektor Regionalnego Ośrodka Polityki Społecznej Województwa 

Zachodniopomorskiego. Podczas tej wizyty omawiano plany stworzenia na terenie 

Karlina takiego obiektu. Burmistrz jeszcze raz podkreślił, iż chcemy skoncentrować 

się na wszelkiej pomocy w taki sposób, ażeby w jednym miejscu zlokalizować 

i skumulować działalności wszystkich tych wcześniej wspomnianych podmiotów. Plan 

stworzenia obiektu szacuje się na około 4000 m2 nawet do 5000 m2. Budynek taki 

mógłby być umiejscowiony przy ul. Dworcowej. Chcemy, aby to był nowy budynek, 

w którym również zostałby usytuowany dom kultury, ponieważ obecny budynek 

w przyszłych latach będzie potrzebny do rozbudowy szkoły średniej, sal 
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dydaktycznych oraz miejsc w internacie. Na ten projekt byłoby 85% dofinansowania 

i szacunkowo inwestycja wynosiłaby około 40 mln zł. 

Jeśli chodzi o dystrybucję węgla w gminie Karlino, to wydano już 119 ton węgla. Nie 

ma problemów z dostawami i do tej pory nie było żadnych reklamacji związanych 

z jakością tego węgla. 

Na dzień dzisiejszy w gminie dalej przebywa około 160 uchodźców.  

Na koniec swojego wystąpienia Burmistrz poinformował, że od 1 lutego br. będzie 

można ubiegać się o refundację podatku VAT dla osób, które ogrzewają mieszkania 

gazowo. Oczywiście refundacja będzie dla osób, które spełnią odpowiednie kryteria 

dochodowe. Można ubiegać się o taki zwrot przez 30 dni od dnia otrzymania faktury 

za gaz. 

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie zapytała, 

czy ktoś ma pytania do sprawozdania Burmistrza. 

 

Pan Leszek Gago Radny Rady Miejskiej w Karlinie zapytał, czy jest jakieś 

dofinansowanie dla osób, które ogrzewają swoje domy eko-groszkiem? 

 

Pan Waldemar Miśko Burmistrz Karlina odpowiedział, że to są takie same zasady 

jak dla ludzi, którzy opalają węglem. 

 

Pan Leszek Gago Radny Rady Miejskiej w Karlinie powiedział, że na składach nie 

ma eko-groszku. 

 

Pan Waldemar Miśko Burmistrz Karlina powiedział, że eko-groszek nie był 

zamawiany, ponieważ jest to prawie miał i poleca pojechać na PSZOK i zobaczyć, 

jak wygląda najpierw węgiel, bo nie jest to już ten sam, jak wiele lat temu wielka 

bryła, tylko jest dużo mniejszy. 

 

Pani Barbara Anklewicz Radna Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu, 

zaapelowała i poprosiła o udział w zbliżającej się licytacji w ramach wielkiej Orkiestry 

Świątecznej Pomocy. Do wylicytowania na 31 Finale Wielkiej Orkiestry Świątecznej 

Pomocy w Karlinie 29.01.2023 r. będą 2 sztuki zaproszeń na 5 rocznice Koła 

Gospodyń Wiejskich w Kowańczu „Sikoreczki"- Perły KGW „Sikoreczki". 



Strona 8 z 18 
 

Radni nie mieli więcej pytań do przedstawionego sprawozdania, zatem przeszli 

do następnego punktu porządku obrad. 

 

5. Bezpieczeństwo i porządek publiczny w 2022 roku na terenie Gminy Karlino. 

a) informacja Komendanta Komisariatu Policji w Karlinie, 

Informacja w sprawie bezpieczeństwa i porządku publicznego w roku 2022 na terenie 

Gminy Karlino została przygotowana i przedstawiona w formie prezentacji przez 

Pana Radosława Więcka Komendanta Komisariatu Policji w Karlinie. 

Prezentacja została załączona do protokołu (załącznik nr 4. do protokołu).   

 

Pan Marek Biełooki Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Białogardzie 

uzupełnił informację przedstawioną przez swojego poprzednika. Dodał, że 

przestępczość internetowa w tych czasach jest istną plagą. Uczulił wszystkich na to, 

żeby uważać, jak operuje się swoimi środkami w sieci. Przestępcy umieją bez 

problemu czyścić karty bankomatowe, kredytowe itp. Zaapelował także, o uwagę 

w kontaktach, które odbywają się w sieci. 

 

Radni nie mieli pytań do przedstawionej informacji, zatem przeszli do następnego 

punktu.  

 

b) informacja Komendanta Powiatowego Policji w Białogardzie, 

Pan Robert Brzozowski Komendant Powiatowy Policji w Karlinie odniósł się do 

przedstawionej informacji przez Pana Radosława Więcka Komendanta Komisariatu 

Policji w Karlinie, a następnie podziękował Komendantowi Komisariatu Policji 

w Karlinie za duża wykrywalność przestępstw. Podziękował także Burmistrzowi oraz 

radnym Rady Miejskiej w Karlinie za dotychczasową współpracę i ich przychylność 

dla służb mundurowych, za to, że wszystkie ich prośby są szybko spełniane.  

 

Radni nie mieli pytań do przedstawionej informacji, zatem przeszli do następnego 

punktu.  

 

c) informacja Komendanta Straży Miejskiej w Karlinie, 

Informacja w sprawie bezpieczeństwa i porządku publicznego w roku 2022 na terenie 

Gminy Karlino przygotowana przez Pana Jacka Mirona Komendanta Straży 
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Miejskiej w Karlinie została załączona do protokołu (załącznik nr 5. do protokołu).  

Na sesji Pan Jacek Miron przedstawił powyższą informację w formie prezentacji. 

Prezentacja została złączona do protokołu (załącznik nr 6. do protokołu).   

Radni nie mieli pytań do przedstawionej informacji, zatem przeszli do następnego 

punktu.  

 

d) informacja Komendanta Straży Granicznej w Kołobrzegu, 

Informacja z działalności Państwowej Straży Granicznej w Kołobrzegu w okresie 

od 01.01.2022 r. do 31.12.2022 r. na terenie miasta i gminy Karlino, przygotowaną 

przez Panią Beatę Okulińską Komendanta Placówki Straży Granicznej 

w Kołobrzegu, została załączona do protokołu (załącznik nr 7. do protokołu). 

 

Podczas sesji głos zabrała Pani Aneta Licznar Kapitan Straży Granicznej 

z Kołobrzegu i powiedziała, że miniony rok to kryzys migracyjny w Straży Granicznej 

i w całej Polsce. Trzeba mieć świadomość, że działania Straży Granicznej 

zdominowały liczne oddelegowania na granicę z Białorusią oraz na granicę 

z Ukrainą. Wiązało się to z tym, że zasoby kadrowe były mniejsze, ale i tak udało się 

zrealizować na ternie miasta i gminy Karlino 48 patroli, w tym 9 służb ze Strażą 

Miejską. W trakcie tych patroli wylegitymowano 225 osób, w tym 24 cudzoziemców 

i skontrolowano 189 pojazdów. Nałożono 19 mandatów karnych na łączną kwotę 

5 500 zł, zastosowano 4 pouczenia z zakresu ruchu drogowego. Zrealizowano 

8 czynności zleconych. Pierwszą było zatrzymanie osoby osadzonej w areszcie 

śledczym, a siedem innych czynności, to ustalenie miejsca pobytu. Zatrzymano także 

jednego obywatela RP i 10 tablic rejestracyjnych w związku z brakiem badań 

technicznych pojazdów. Przeprowadzono 5 kontroli transportu drogowego, gdzie 

skontrolowano 89 dni czasu pracy kierowców i ukarano 3 kierujących mandatem 

karnym kredytowanym o łącznej kwocie 600 zł. Wraz ze Strażą Miejską w Karlinie 

sporządzono wniosek do sądu o ukaranie obywatela RP za spożywanie alkoholu 

w miejscu publicznym. Przeprowadzono 10 wywiadów środowiskowych wobec 

zamieszkujących tu cudzoziemców. Zabezpieczano ład i porządek publiczny 

w trakcie imprez masowych, jakim był 28 Bieg Papieski oraz impreza plenerowa „Noc 

Świętojańska”. W trakcie działalność Służby granicznej na terenie miasta i gminy 

Karlino ujawniono nietrzeźwego kierującego pojazdem oraz czterech kierujących bez 

uprawnień czy osoby z cofniętymi uprawnieniami. W zakresie stricte Straży 
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granicznej przeprowadzono 6 kontroli legalności pobytu, w wyniku których 

wylegitymowano 14 cudzoziemców i stwierdzono brak wymaganych w trakcie kontroli 

dokumentów u 4 cudzoziemców, którzy zostali ukarani mandatem karnym 

gotówkowym po 200 zł. Straż graniczna zatrzymała także 2 obywateli Gruzji, których 

pobyt na terenie RP był nielegalny i wydano 2 decyzje o zobowiązaniu cudzoziemca 

do powrotu do kraju pochodzenia. Zakazano wjazdu na terytorium Polski na okres 

6 miesięcy. Celem poprawy bezpieczeństwa realizowane były działania 

profilaktyczne i kontrolne wynikające z krajowego programu bezpieczeństwa ruchu 

drogowego i zaleceń europejskiej organizacji komisji ruchu drogowego. 

 

Radni nie mieli pytań do przedstawionej informacji, zatem przeszli do następnego 

punktu.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie zarządziła 10 min. przerwę. 

 

Zmieniło się quorum. O godzinie 1320 obrady opuściły Pani Katarzyna Kulik 

oraz Pani Oliwia Patyk-Sadowska Radne Rady Miejskiej w Karlinie. Obecnych 

było 12 radnych. 

 

e) informacja Komendanta Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej 

w Białogardzie. 

Informacja z działalności Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Białogardzie 

w okresie od 01.01.2022 r. do 31.12.2022 r. na terenie miasta i gminy Karlino, 

przygotowana przez Pana Dariusza Szperlaka Komendanta Powiatowej 

Państwowej Straży Pożarnej w Białogardzie została załączona do protokołu 

(załącznik nr 8. do protokołu). Na sesji Pan Dariusz Szperlak przedstawił powyższą 

informację w formie prezentacji. Prezentacja została złączona do protokołu (załącznik 

nr 9. do protokołu).                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              

 

Radni nie mieli pytań do przedstawionej informacji, zatem przeszli do następnego 

punktu.  

 

Zmieniło się quorum. O godzinie 1345 obrady opuścił Pan Krzysztof Bednarz 

Radny Rady Miejskiej w Karlinie. Obecnych było 11 radnych. 
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Pan Waldemar Miśko Burmistrz Karlina zabrał głos i podziękował wszystkim 

służbom. Jak podkreślił, wszystkie działania są dla bezpieczeństwa i lepszego życia 

mieszkańców. 

 

6. Informacja na temat działalności Ochotniczych Straży Pożarnych na terenie 

Gminy Karlino: 

a) informacja Prezesa Zarządu Ochotniczej Straży Pożarnej w Karlinie,  

Informacja z działalności Ochotniczej Straży Pożarnej w Karlinie, przygotowana 

przez Pana Kazimierza Wójcika Prezesa Zarządu Ochotniczej Straży Pożarnej 

w Karlinie, została załączona do protokołu (załącznik nr 10. do protokołu). 

 

Radni nie mieli pytań do przedstawionej informacji, zatem przeszli do następnego 

punktu.  

 

b) informacja Prezesa Zarządu Ochotniczej Straży Pożarnej w Domacynie, 

Informacja z działalności Ochotniczej Straży Pożarnej w Domacynie, przygotowana 

i przedstawiona na sesji przez Pana Henryka Ręcławowicza Prezesa Zarządu 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Domacynie, została załączona do protokołu 

(załącznik nr 11. do protokołu).  

 

Radni nie mieli pytań do przedstawionej informacji, zatem przeszli do następnego 

punktu.  

 

c) informacja Prezesa Zarządu Ochotniczej Straży Pożarnej w Daszewie. 

Informacja z działalności Ochotniczej Straży Pożarnej w Daszewie, przygotowana 

przez Pana Marcina Łepeckiego Prezesa Zarządu Ochotniczej Straży Pożarnej 

w Daszewie, została załączona do protokołu (załącznik nr 12. do protokołu). 

 

Radni nie mieli pytań do przedstawionej informacji, zatem przeszli do następnego 

punktu.  

 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Karlino na rok 

2023, 
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Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 11. radnych:  

liczba głosów „za” – 9, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 2, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LV/561/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 27 stycznia 2023 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 13. do protokołu). 

 

b) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Karlino na lata 2023–2032, 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 11. radnych:  

liczba głosów „za” – 9, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 2, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LV/562/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 27 stycznia 2023 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 14. do protokołu). 

 

c) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Województwa 

Zachodniopomorskiego, 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 11. radnych:  

liczba głosów „za” – 11, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LV/563/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 27 stycznia 2023 r.   
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Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 15. do protokołu). 

 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie poboru podatku rolnego, podatku leśnego 

i podatku od nieruchomości od osób fizycznych w drodze inkasa, 

wyznaczania inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso, 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 11. radnych:  

liczba głosów „za” – 11, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LV/564/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 27 stycznia 2023 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 16. do protokołu). 

 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie zarządzenia poboru opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia 

inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso, 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 11. radnych:  

liczba głosów „za” – 11, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LV/565/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 27 stycznia 2023 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 17. do protokołu). 

 

f) zbycia nieruchomości położonych na terenie gminy Karlino, 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 
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Za podjęciem uchwały głosowało 11. radnych:  

liczba głosów „za” – 11, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LV/566/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 27 stycznia 2023 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 18. do protokołu). 

 

g) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 

nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania dla osób objętych programem 

wieloletnim „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023, 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 11. radnych:  

liczba głosów „za” – 11, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LV/567/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 27 stycznia 2023 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 19. do protokołu). 

 

h) przystąpienia Gminy Karlino do realizacji programu „Asystent Osobisty 

Osoby Niepełnosprawnej” edycja 2023, 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 11. radnych:  

liczba głosów „za” – 11, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LV/568/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 27 stycznia 2023 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 20. do protokołu). 
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i) przystąpienia Gminy Karlino do realizacji Programu „Opieka                      

wytchnieniowa” – edycja 2023, 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 11. radnych:  

liczba głosów „za” – 11, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LV/569/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 27 stycznia 2023 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 21. do protokołu). 

 

j) przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Karlino w granicach części 

obrębu geodezyjnego 0012 Karścino dla działek 163, 165/2, 101/5, 160/6, 

155/2, 150/3, 150/2, 157/1, 148/2, 95/3, 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 11. radnych:  

liczba głosów „za” – 11, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LV/570/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 27 stycznia 2023 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 22. do protokołu). 

 

k) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Karlino w części obrębu 

geodezyjnego 0012 Karścino dla działek 163, 165/2, 101/5, 160/6, 155/2, 150/3, 

150/2, 157/1, 148/2, 95/3, 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  
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Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 11. radnych:  

liczba głosów „za” – 11, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LV/571/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 27 stycznia 2023 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 23. do protokołu). 

 

l) przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Karlino na terenie obrębu 0012 

Karścino dla działek 138/4, 138/2 oraz obrębu geodezyjnego 0010 Wietszyno 

dla działki 7/2, 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 11. radnych:  

liczba głosów „za” – 11, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LV/572/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 27 stycznia 2023 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 24. do protokołu). 

 

m) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Karlino w części obrębu 

geodezyjnego 0012 Karścino dla działek 138/4, 138/2 oraz obrębu 

geodezyjnego 0010 Wietszyno dla działki 7/2, 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 11. radnych:  

liczba głosów „za” – 11, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  
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liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LV/573/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 27 stycznia 2023 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 25. do protokołu). 

 

n) przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Karlino w części obrębu 

geodezyjnego 0012 Karścino dla działki 139/36, 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 11. radnych:  

liczba głosów „za” – 11, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LV/574/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 27 stycznia 2023 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 26. do protokołu). 

 

o) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Karlino w części obrębu 

geodezyjnego 0012 Karścino dla działki 139/36. 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 11. radnych:  

liczba głosów „za” – 11, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LV/575/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 27 stycznia 2023 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 27. do protokołu). 
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8. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radni nie mieli do zgłoszenia na piśmie zapytań ani interpelacji. 

 

9. Zakończenie LV sesji Rady Miejskiej w Karlinie. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

po wyczerpaniu się porządku obrad sesji Rady Miejskiej w Karlinie w dniu    

27.01.2023 r. podziękowała za przybycie i udział radnych w sesji i o godzinie 

1408 dokonała zamknięcia LV sesji Rady Miejskiej w Karlinie.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Agata Anielska 

 

Protokół jest zamieszczony na stronie BIP Urzędu Miejskiego w Karlinie. Natomiast z załącznikami,                

o których mowa w protokole można zapoznać się w Biurze Rady na zasadach określonych w ustawie 

z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz. U. z 2020 r. poz. 2176 z późn. zm.) 

oraz Statucie Gminy Karlino (Dz. Urz. Woj. Zachodniopomorskiego z 2019 r. poz. 6416 oraz z 2020 r. 

poz. 472 i 2906). Integralną częścią niniejszego protokołu jest zapis dźwiękowy z przebiegu obrad 

sesji dostępny w Biurze Rady oraz na stronie BIP Urzędu Miejskiego w Karlinie. 


